

1/ 一群熱心的義工及曾受訓的遊戲大使在是次活動中再次練習遊戲技巧，當中包括義務工作發展局義工、小學及幼稚園學生家長、小小遊戲大使、社區培訓班及樂齡同學會遊戲大使，以及非華語學生及其中文導師。

A group of enthusiastic volunteers and trained Game Ambassadors, practised play skills again. They included volunteers from the Agency for Volunteer Service, parents of primary school and kindergarten students, Junior Game Ambassadors, community class graduates and senior Game Ambassadors, non-Chinese speaking students and their Chinese tutors.



2/香港大學教育學院融合與特殊教育研究發展中心賽馬會「玩學相長」計劃總監廖秀卿博士為帶領遊戲的大使和義工們打氣，鼓勵他們繼續多玩互動遊戲和多練習，將互動遊戲體驗帶入家庭群體和社區。

Dr Sylvia Liu, Project Director of the Jockey Club “Play n Gain” Project, Centre for Advancement in Inclusive and Special Education, Faculty of Education, The University of Hong Kong cheered up the Game Ambassadors and volunteers, and encouraged them to continue to play and practise more, so as to bring interactive play experience to family groups and the community.



3/當日無論負責帶領或參加遊戲的小朋友都樂在其中，並從遊戲中學習溝通協作等技巧。

Both the children who led and participated in the game had a great time and acquired the skills of communication and collaboration from playing.

